
Styrelsens svar på Motion angående redogörelse för fiberanslutningen. 

Föreningen har avtalat med IP-only om att uppföra ett fibernät i samfälligheten. Detta 
gjordes efter den extrastämma som hölls i denna fråga. 

Föreningen har inte avtalat med IP-only om hur de skall bedriva sin verksamhet eller 
vilka villkor de ställer på de tjänsteleverantörer som verkar i fibernätet. 

Styrelsen är medveten om den kritik som de stora nätägarna dragit på sig de senaste 
åren genom att kraftigt höja avgifterna för tjänsteleverantörerna i de ”öppna” fibernäten. 
Denna fråga gäller inte bara KSSF utan hela landet där IP-only och några andra stora 
aktörer anslutit väldigt många områden. Vi fortsätter att följa frågan även i framtiden.  

Styrelsen anser att motionen är besvarad 

  


